



Организатор | Organizer  
**expo**stion  
EXPO POSITION



21th International Exhibition  
for Agricultural Technologies  
in the Republic of Uzbekistan

21-я Международная Выставка  
Сельского хозяйства  
в Республике Узбекистан

10-12  
OCTOBER / ОКТЯБРЬ  
2023

Uzbekistan is the largest consumer market in Central Asia. The population of Uzbekistan has reached 35 million people today. Agriculture is the most important branch of the economy of Uzbekistan. It fulfills the needs of the population in food. The strategy for modernization and intensive development of agriculture of the Republic for 2020 - 2022 provides for the expansion of areas for potatoes by 36.0 thousand hectares, vegetables - by 91.0 thousand hectares, intensive gardens - by 18.0 thousand hectares, oilseeds - by 14.0 thousand hectares and vineyards - by 11.2 thousand hectares. As a result of a reduction of 170.5 thousand hectares of land occupied by cotton and 50.0 thousand hectares by grain crops. At the same time, as a result of the use of advanced agricultural technologies for crop processing, high-performance agricultural machinery and machines, as well as modern irrigation methods, it is projected to increase the yield of cotton from 26.1 to 26.9 c/ha, grain crops - from 54.9 to 66.4 c/ha, potatoes - from 218.9 to 230.5 c/ha, vegetables - from 277.1 to 294.0 c/ha, fruits - from 123.9 to 140.4 c/ha, grapes - from 126.7 to 137.1 c/ha. The work of a comprehensive information program of the agro-industrial complex, the introduction of "smart" agriculture and innovative technologies into production will be organized. For this purpose, funds in the amount of \$ 13.0 million will be attracted. Ministry of Finance funds in the amount of \$ 13.0 million will be attracted. funds in the amount of \$ 13.0 million will be attracted.

**IMPORTANT:** Uzbekistan government opened free convertibility of local currency.

The market was waiting for such a measure for 24 years, since 1996. Can you imagine what opportunities to develop business in Uzbekistan this news open? You company should not definitely miss this chance....

Узбекистан, является самым крупным потребительским рынком в средней Азии. Население Узбекистана на сегодняшний день достигло 35 млн человек. Сельское хозяйство - важнейшая отрасль экономики Узбекистана. Она осуществляет удовлетворение потребностей населения в продуктах питания. Стратегия по модернизации и интенсивному развитию сельского хозяйства Республики на 2020 - 2022 предусматривает расширение площадей под картофель на 36,0 тыс. га, овощи - на 91,0 тыс. га, интенсивные сады - на 18,0 тыс. га, масличные культуры - на 14,0 тыс. га и виноградники - на 11,2 тыс. га за счет сокращения на 170,5 тыс. га земель, занятых хлопчатником и 50,0 тыс. га - зерновыми культурами. При этом в результате применения передовых агротехнологий обработки культур, высокопроизводительной сельскохозяйственной техники и машин, а также современных методов орошения прогнозируется увеличить урожайность хлопчатника с 26,1 до 26,9 ц/га, зерновых культур - с 54,9 до 66,4 ц/га, картофеля - с 218,9 до 230,5 ц/га, овощей - с 277,1 до 294,0 ц/га, плодов - с 123,9 до 140,4 ц/га, винограда - с 126,7 до 137,1 ц/га. Будут организованы работа комплексной информационной программы агропромышленного комплекса, внедрение «умного» сельского хозяйства и инновационных технологий в производство. Для этого будут привлечены средства МФИ на сумму 13,0 млн. долл.

**ВАЖНО:** Правительство Узбекистана открыло свободную конвертацию местной валюты.

Рынок ждал этого 24 год, начиная с 1996 года. Невозможно представить, какие возможности для развития бизнеса в Узбекистане открывает эта новость. Ваша компания определенно не должна упустить этот шанс ...



## MAIN EXHIBITION THEMES

- Tractors, combines, trailers and other agricultural machinery
- Spare parts for agricultural machinery
- Irrigation and pumps
- Livestock farming
- Seed, planting stock, fertilizers
- Milking, milk storage and processing
- Milling equipment
- Greenhouses

## ОСНОВНЫЕ РАЗДЕЛЫ ВЫСТАВКИ

- Тракторы, комбайны и другая сельскохозяйственная техника
- Запчасти для сельхозмашин
- Орошение, трубы
- Семена, саженцы, удобрения
- Животноводство, птицеводство и ветеринария
- Получение, переработка молока и молочных продуктов
- Мельничное оборудование
- Теплицы

### Advertising campaign

To attract professional visitors organizer conduct the wide-ranging advertising campaign including advertising in newspapers and magazines of Uzbekistan and CIS, radio and city monitors advertising, street banners, and also delivery of 10000 invitation cards and telephone marketing, B2B marketing

### Рекламная кампания

Для привлечения профессиональных посетителей, организатор проводит широкомасштабную рекламную кампанию, включающую рекламу в печатные издания Узбекистан и СНГ, на радиостанциях, городских мониторах, баннеры на улицах города, а также рассылку 10000 пригласительных билетов и телефонный маркетинг, B2B маркетинг



20th International Exhibition for Agricultural Technologies in the Republic of Uzbekistan  
20-я Международная Выставка Сельского хозяйства в Республике Узбекистан



EXPO POSITION LLC  
50 Kozitarnov str.  
Yunusabad district,  
100084 Tashkent  
uzbekistan@expoosition.com  
www.expoosition.com  
Tel.: +99878 1204347, 1204349  
Fax.: +99878 1204337

Czech office:  
Nušlova 2271/7  
15800 Praha 5,  
Czech Republic  
czech@expoosition.com  
Tel.: +42 060 8805982

Организатор | Organizer

**expo**osition  
EXPO POSITION

## Venue

Exhibition pavilions of “Uzexpocentre” completely satisfy the international standards of holding the biggest exhibition events. In addition, Uzexpocentre have the conference hall, open exhibition area and up-to-date exhibition equipment. Uzexpocentre is located in convenient place and have the good driveways, comfortable hotels (Hotel Expo \*\*\*, Hotel International \*\*\*\*\*), cafes and restaurants.

## Место проведения

Выставочные павильоны Узэкспоцентра полностью соответствует международным стандартам проведения крупнейших выставочно-ярмарочных мероприятий. Помимо этого, «Узэкспоцентр» располагает конференц-залом, открытыми площадками и современным выставочным оборудованием. «Узэкспоцентр» расположен в удобном для работы месте - хорошие подъездные пути, близкое расположение комфортабельных отелей (отель «ЭКСПО»\*\*\*, отель «Интернэйшнл Ташкент»\*\*\*\*\*), работают кафе и рестораны.

